
Protokół Nr 117

posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 14 października 2020r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 800. Posiedzenie otworzył

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec witając Członków Zarządu oraz

zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli Członkowie Zarządu oraz:

• Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz,

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Główny Specjalista w Wydz. or- Pani Monika Równicka.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Starosta zaproponował następujący porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.

2. Przyjęcie protokołów Nr 115 oraz Nr 116 posiedzeń Zarządu Powiatu.

3. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia

Statutu Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich.

4. Podjęcie uchwał Zarządu w sprawach:

a) upoważnienia do udziału w składzie komisji ds. przeprowadzenia

postępowania o udzielenie zamówienia publicznego, w trybie

przetargu nieograniczonego o wartości szacunkowej powyżej

progów określonych w przepisach wydanych na podstawie art. 11

ust. 8 Prawo zamówień publicznych na zamówienie pn.

.Digitalizacja i opis metadanymi materiałów zgromadzonych

w zasobie geodezyjnym w Powiecie Skarżyskim, Powiecie

Koneckim i Powiecie Starachowickim w ramach projektu "e

Geodezja cyfrowy zasób geodezyjny Województwa

Świętokrzyskiego" z podziałem na części" ,

b) zatwierdzenia dokumentacj i przetargowej dotyczącej postępowania

o udzielenie zamówienia publicznego, w trybie przetargu

nieograniczonego o wartości szacunkowej powyżej progów
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określonych w przepisach wydanych na podstawie art. 11 ust. 8

ustawy Prawo zamówień publicznych na zamówienie pn.

"Digitalizacja i opis metadanymi materiałów zgromadzonych

w zasobie geodezyjnym w Powiecie Skarżyskim, Powiecie

Koneckim i Powiecie Starachowickim w ramach projektu "e

Geodezja cyfrowy zasób geodezyjny Województwa

Świętokrzyskiego" z podziałem na części",

c) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2020 rok - 2 uchwały.

5. Wnioski do miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

obejmującego część sołectwa Wąsosz.

6. Uzgodnienie I zaopnuowarne projektu miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego obejmującego częsc sołectwa

Koczwara wraz z prognozą oddziaływania na środowisko.

7. Sprawy różne.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec zapytał czy są uwagi, bądź

propozycje do zaproponowanego wyżej porządku obrad.

W związku z tym, że uwag nie było w/w porządek obrad został przyjęty

w wersji przedstawionej przez Pana Starostę.

Zarządjednogłośnieprzyjął protokołyNr 115 oraz Nr 116.

Ad.3

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich - Pan Stanisław

Mościński przedstawił projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia

Statutu Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich. Oznajmił, że proponowane

zmiany w Statucie podyktowane są koniecznością zmian podstaw prawnych

oraz potrzebą reorganizacji jednostki. Omówił najważniejsze z nich.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu

w przedmiotowej sprawie i przekazał go organowi stanowiącemu.
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Z-ca Przewodniczącego Zarządu przypomniał Dyrektorowi ZDP

o przygotowaniu odpowiedzi na petycję mieszkańców miejscowości Wąsosz

w sprawie przebudowy drogi powiatowej Końskie - Stąporków przez Wąsosz,

Janów, Czarną oraz Czarniecką Górę, ze szczególnym uwzględnieniem odcinka

Końskie - Wąsosz.

Ad. 4

Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu 

Pani Barbara Panek przedstawiładwa projekty uchwał Zarządu w sprawach:

a) upoważnienia do udziału w składzie komisji ds. przeprowadzenia

postępowania o udzielenie zamówienia publicznego, w trybie przetargu

nieograniczonego o wartości szacunkowej powyżej progów określonych

w przepisach wydanych na podstawie art. 11 ust. 8 Prawo zamówień

publicznych na zamówienie pn. .Digitalizacja i opis metadanymi

materiałów zgromadzonych w zasobie geodezyjnym w Powiecie

Skarżyskim, Powiecie Koneckim i Powiecie Starachowickim w ramach

projektu "e- Geodezja - cyfrowy zasób geodezyjny Województwa

Świętokrzyskiego" z podziałem na części" ,

b) zatwierdzenia dokumentacji przetargowej dotyczącej postępowania

o udzielenie zamówienia publicznego, w trybie przetargu

nieograniczonego o wartości szacunkowej powyżej progów określonych

w przepisach wydanych na podstawie art. 11 ust. 8 ustawy Prawo

zamówień publicznych na zamówienie pn . .Digitalizacja i opis

metadanymi materiałów zgromadzonych w zasobie geodezyjnym

w Powiecie Skarżyskim, Powiecie Koneckim i Powiecie Starachowickim

w ramach projektu "e- Geodezja cyfrowy zasób geodezyjny

Województwa Świętokrzyskiego"z podziałem na części" .

Poinformowała, że jest to trudny projekt, realizowany przy udziale trzech

partnerów. Liderem jest Powiat Skarżyski, partnerami Powiat Konecki oraz

Powiat Starachowicki. Z uwagi na skomplikowany charakter projektu został

wyłoniony Inżynier Projektu. Oznajmiła, że Wydz. Inwestycji, Zamówień

Publicznych i Mienia Powiatu przygotował procedurę przetargową, natomiast
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opis przedmiotu zamówienia przygotował Wydz. Geodezji i Gospodarki

Nieruchomościami . Omówiła kryteria wyboru wykonawcy w trzech

poszczególnych częściach postępowania zaproponowane przez Inżyniera

Projektu t.j. cena 60%, dodatkowe narzędzia cyfryzacji 30%, czas zwrotu

dokumentacji 10%.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa zapytał, kto jest kierownikiem

zamawiającego w prowadzonym postępowaniu?

Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu 

Pani Barbara Panek odpowiedziała, że Lider Projektu - Powiat Skarżyski.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz udzieliła dodatkowych

wyjaśnień w sprawie. Stwierdziła, że w/w projekt jest realizowany cztery lata.

W tegorocznym budżecie powiatu jest na ten cel zabezpieczona kwota

1 300000 zł i jest małe prawdopodobieństwo wydatkowania tej kwoty.

Wszystko wskazuje na to, że zostanie ona przesunięta na rok następny.

Krótko omówiono kwestie terminów, procedur, kosztów obsługi projektu

oraz organizacji współpracy pomiędzy Liderem i partnerami.

Innych uwag nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwały Nr 122/2020 oraz Nr 123/2020

w przedmiotowych sprawach.

c) Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiła dwa projekty

uchwał Zarządu w sprawach zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na

2020 rok. Oznajmiła, że jedną z uchwał miała przygotowaną, gdy

pojawiła się konieczność wprowadzenia kolejnych zmian, stąd druga

uchwała. Omówiła proponowane zmiany. Poinformowała, że zmiany

w pierwszym projekcie uchwały dotyczą zakupu podręczników dla

SOSW w Baryczy, zabezpieczenia kwoty związanej z podniesieniem

składki dla TWRP "Wszechnica Konecka" oraz z zabezpieczeniem
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środków na nagrody dla nauczycieli z okazji "Dnia Nauczyciela". Zmiany

w drugim projekcie uchwały związane są z rozliczeniami wynagrodzeń

w jednostkach oświatowych powiatu (jubileusze, odprawy). Zwróciła

uwagę, że po raz pierwszy od dłuższego czasu nie ma dużych braków

w planach finansowych szkół. Stwierdziła, że prawdopodobnie sytuacja ta

związana jest oszczędnościami na zwolnieniach lekarskich oraz

niewystępowaniem godzin ponadwymiarowych z uwagi na pandemię

COVID-19. Podkreśliła, że plany finansowe jednostek oświatowych są

zabezpieczone do końca roku.

Uwag do w/w projektów uchwał nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwały Nr 124/2020 oraz Nr 125/2020

w przedmiotowych sprawach.

Ad. 5

Zarząd postanowił me składać wriiosków do omowionego przez

Naczelnika Wydz. Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej - Panią Justynę

Jędrusińską - Gulę miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

obejmującego część sołectwa Wąsosz.

Ad.6

Zarząd pozytywnie zaopiniował przedstawiony przez Naczelnika Wydz.

Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej - Panią Justynę Jędrusińską - Gulę

projekt miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obejmującego

część sołectwa Koczwara wraz z prognozą oddziaływania na środowisko.

Ad.7

W sprawach różnych:

• W związku z pismem Urzędu Marszałkowskiego w sprawie zmiany

łącznego limitu procentowego wartości wydatków na zakup środków

trwałych oraz cross-financingu z 10 do 40% wydatków projektu Zarząd

postanowił przeznaczyć aktualne oszczędności projektowe
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(poprzetargowe) w kwocie 814 210 zł na zakup środków trwałych,

urządzenia typu Bioquell (do dekontaminacji stref i pomieszczeń gazową

formą nadtlenku wodoru) oraz zestawu diagnostyczno - terapeutycznego

do wykonywania i prowadzenia procedury ECMO dla potrzeb Zespołu

Opieki Zdrowotnej w Końskich. Zarząd zaplanował dołożyć brakującą

kwotę 124 639 zł ze środków własnych, jako wydatki niekwalifikowane

projektu.

Innych spraw nie było.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu

o godz. 900 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Monika Równicka

........................\U2y .

Podpisy Członków Zarządu:

Grzegorz Piec

Wiesław Skowron

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik

.............. ....;% .
... 19c .

... ~ --'-~ .
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